

Abstract

Cutaneous metastases from cervix cancer are rarely described, and can appear years after a complete remission of the cancer. They may have multiple presentation as nodules, papules or telangiectasies. Unfortunately, these are associated with poor prognosis. We here report the case of a woman who developed cutaneous metastasis in the situation of a cervix cancer that appears to be stable under bevacizumab.

Les métastases cutanées provenant du cancer du col de l'utérus sont rarement décrites, et peuvent apparaître plusieurs années après une rémission complète du cancer. Elles peuvent avoir plusieurs types de présentations telles que : nodules, papules, télangiectasies. Malheureusement, ces dernières sont associées à un mauvais pronostic. Nous rapportons le cas d'une patiente qui a développé des métastases cutanées alors que son cancer primitif était stable sous traitement par bévacizumab.